
PROTOKÓL 

z obrad I Sesji Rady Gminy Radziejów 

z dnia 20 listopada 2018 roku 

  

Rozpoczęcie obrad sesji 11
05

.  

Otwarcia obrad I Sesji Rady Gminy Radziejów dokonał Radny senior Wiesław Migdalski.  

 

W obradach  udział wzięli: 

 - Radni,  

- Sołtysi,  

- Wójt Gminy, Skarbnik, Sekretarz, Zastępca Wójta,  

- Mirosław Nowakowski  - Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Radziejowie, 

- Mariola Wojciechowska-Zastępca Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej                       

w Radziejowie,  

- Kierownik GOPS,  

- Dyrektor GOK,  

- Dyrektorzy szkół,  

- Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Prowadzący Sesję Radny Wiesław Migdalski poprosił wszystkich obecnych o powstanie                       

i wysłuchanie Hymnu Państwowego.  

Następnie prowadzący sesję powitał wszystkich obecnych oraz przedstawił listę radnych, 

którzy zostali wybrani na kadencję 2018-2023.  

Radny Radosław Linowiecki, najmłodszy wiekiem Radny został poproszony do pomocy                  

w prowadzeniu dalszej części obrad.  

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych – frekwencja była 100 %. 

Pan Mirosław Nowakowski Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Radziejowie 

oraz Pani Mariola Wojciechowska Zastępca Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej 

w Radziejowie wręczyli Radnym  zaświadczenia o wyborze na Radnego. 

Po otrzymaniu zaświadczeń Radny Wiesław Migdalski odczytał treść ślubowania,  Radny 

Radosław Linowiecki wyczytywał nazwiska Radnych, którzy w pozycji stojącej odpowiadali 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  

Następnie Pan Mirosław Nowakowski Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w 

Radziejowie oraz Pani Mariola Wojciechowska Zastępca Przewodniczącego Gminnej 

Komisji Wyborczej w Radziejowie wręczyli Wójtowi Gminy Panu Markowi Szuszmanowi  

zaświadczenia o wyborze na Wójta. 

 



Po wręczeniu zaświadczenia Przewodniczący obrad  sesji poprosił Pana Marka Szuszmana                

o złożenie ślubowania. Po odczytaniu treści ślubowania Pan Marek Szuszman odpowiedział 

„ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  

Przewodniczący obrad sesji przedstawił dalszy porządek obrad.  

- Wybór Przewodniczącego Rady. 

- Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

- Wybór Wiceprzewodniczących. 

- Wybór Komisji Rady. 

- Zakończenie obrad I sesji Rady. 
 

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Radny Radosław Linowiecki  odczytał zasady głosowania dotyczące wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Radziejów.  

Z uwagi na tajne głosowanie przy wyborze Przewodniczącego Rady przystąpiono do 

zgłaszania członków do Komisji Skrutacyjnej.  

- Radny Marian Bandyszewski zaproponował radną Mariolę Kardasz , 

- Radny Eugeniusz Kapeliński zaproponował radnego Mieczysława Malca, 

- Radna Mariola Kardasz zaproponowała radnego Ireneusza Głowackiego.  

Zaproponowane osoby wyraziły zgodę na pracę w powyższej komisji.  

  

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w powyższym składzie głosowało 15 radnych.  

  

Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Przewodniczącego Rady Gminy Radziejów.  

  

Radny Ireneusz Głowacki zgłosił kandydaturę radnego Mariana Bandyszewskiego.  

Radny Marian Bandyszewski przyjął propozycję kandydowania na Przewodniczącego Rady.  

Radny Norbert Śrubas zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Nowowiejskiego. 

Radny Krzysztof Nowowiejski przyjął propozycję kandydowania na Przewodniczącego Rady.  

Nie zgłoszono innych kandydatur.  

Przewodniczący obrad poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania                      

i w związku z tym zarządził 10 minutową przerwę.  

Po przerwie.  

  



Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Mariola Kardasz 

odczytała protokół z wyboru Przewodniczącego Rady stwierdzając, że radny Marian 

Bandyszewski został wybrany Przewodniczącym Rady Gminy – 13 głosów za, 2 przeciw.  

Przewodniczący obrad odczytał uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 

Radziejów a następnie przekazał prowadzenie Sesji nowo wybranemu Przewodniczącemu 

Rady Marianowi Bandyszewskiemu.  

Radny Marian Bandyszewski podziękował za obdarzone go zaufanie. Dodał, że obowiązki 

Przewodniczącego Rady będzie wykonywał z pełną odpowiedzialnością i sumiennością. 
 

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpiono do typowania radnych na 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Radziejów.  

Sekretarz Arleta Brochocka-Śliwiak odczytała zasady głosowania dotyczące wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy.  

Odczytane zasady zostały przyjęte jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady zaproponował aby akt wyboru przeprowadziła Komisja Skrutacyjna                       

w składzie powołanym do przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady.  

Propozycja została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady zaproponował na Wiceprzewodniczącego Rady radnego Radosława 

Linowieckiego. 

Radna Mariola Kardasz zaproponowała na Wiceprzewodniczącego Rady radnego Romana  

Piłata. 

Kandydaci przyjęli propozycje kandydowania na Wiceprzewodniczących Rady Gminy 

Radziejów.  

 Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania                                

i w związku z tym ogłosił 15 minutową przerwę.  

Po przerwie.  

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisja Skrutacyjnej Mariola Kardasz 

odczytała protokół z wyboru Wiceprzewodniczących Rady.  

Na poszczególnych kandydatów oddano następującą ilość głosów: Radny Radosław 

Linowiecki – 15 głosów za,  Radny Roman Piłat – 15 głosów 

Radni Radosław Linowiecki oraz Roman Piłat otrzymali bezwzględną większość głosów                           

w związku z tym zostali wybrani na Wiceprzewodniczących Rady Gminy Radziejów.  



  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 

Rady Gminy. Pogratulował wyboru i poprosił o zajęcie miejsca za stołem prezydialnym.  

 Na sesji postanowiono powołać skład osobowy Komisji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady do składu Komisji Rewizyjnej zaproponował następujących radnych:  

- Radnego Kazimierza Czynsza,  

- Radnego Wiesława Migdalskiego,  

- Radnego Norberta Śrubasa.  

Radni wyrazili zgodę na pracę w powyższej komisji. Nie zgłoszono innych kandydatur.  

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przegłosowali w/w skład.  

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.                

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

 Następnie Przewodniczący Rady do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zaproponował następujących radnych:  

- Radną Mariolę Kardasz,  

- Radnego Ireneusz Glowackiego,  

- Radnego Zbigniewa Dominiaka.  

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w powyższej komisji. Nie zgłoszono innych kandydatur.  

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przegłosowali w/w skład.  

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków                  

i Petycji. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący Rady zaproponował składy pozostałych komisji.  

Komisja finansowo-budżetowa:  

- Radny Ireneusz Głowacki,  

- Radny Mariola Kardasz,  

- Radna Mariusz Gralak, 

- Radny Krzysztof Nowowiejski.  

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w powyższej komisji.  

Komisja Rolnictwa oraz Spraw Socjalnych: 

- Radny Zbigniew Dominiak,  

- Radny Piotr Lewandowski, 

- Radny Mieczysław Malec,  



- Radny Roman Piłat.  

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w powyższej komisji.  

Komisja Oświaty i Kultury:  

- Radny Marian Bandyszewski,  

- Radny Eugeniusz Kapeliński,  

- Radny Sławomir Pietrzak,  

- Radny Radosław Linowiecki.  

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w powyższej komisji.  

Zaproponowane składy poszczególnych komisji zostały przyjęte jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie wyboru do Komisji Rady Gminy 

Radziejów. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Na zakończenie obrad Wójt Gminy poinformował, że zaczyna się nowa tura działalności 

władzy. Pogratulował nowo wybranym radnym. Podziękował za oddane na jego osobę głosy. 

Dodał, że dzisiaj zostały złożone ślubowania, w którym zobowiązano się działać na korzyć 

gminnej wspólnoty samorządowej, działać zgodnie z Konstytucją oraz przepisami prawa, 

działać na rzecz naszej społeczności realizując różnego rodzaju, oczekiwane przez wyborców 

inicjatywy oraz inwestycje.   

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia                              

I Sesji Rady Gminy Radziejów.  

  

Zakończenie obrad 12
50

.  

  

 

Protokołowała  

Paulina Świderska  

  

 


